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PRULink Asia Great Fund (“the Fund”) aims to maximise long-term returns through investing primarily in growth companies from 
Asia Pacific ex-Japan countries via equities, equity-related securities, deposits, currencies, derivatives or any other financial 
instruments directly, and/or indirectly through the use of any funds such as investment-linked funds set up by us, collective 
investment schemes and/or exchange traded funds.

PRULink Asia Great Fund (“本基金”）旨在直接及/或间接通过由我们设立的投资连结基金、集体投资计划和/或交

易所交易基金等任何基金，主要投资于在亚太区（日本除外）国家的成长型公司，通过股票、股票相关证券、存

款、货币、衍生工具或其他金融工具，以达致最大化长期收益。

PRULink Asia Great Fund (“Dana”) bertujuan untuk memaksimumkan pulangan jangka panjang dengan melabur terutamanya 
dalam syarikat pertumbuhan dari negara-negara Asia Pasifik tidak termasuk Jepun melalui ekuiti, sekuriti berkaitan ekuiti, 
deposit, mata wang, derivatif atau mana-mana instrumen kewangan lain secara langsung, dan/atau tidak langsung menerusi 
penggunaan mana-mana dana seperti dana-dana berkaitan pelaburan yang kami tubuhkan, skim pelaburan kolektif dan/atau 
pertukaran dana yang diniagakan.

Prudential Assurance Malaysia Berhad
.Investment Manager / 投资经理 / Pengurus Pelaburan

 马来西亚保诚保险有限公司
.

Inception Date / 基金设立日 / Tarikh Diterbitkan 02/08/2021
.

Current Fund Size / 目前所管理的基金数额 / Saiz Dana Terkini RM80,766,247.52
.

Annual Fund Management Charge / 常年管理费 / Caj Pengurusan Dana Tahunan 1.50% p.a.
.

Current NAV / 目前的净资产值 / NAB Terkini RM0.33108
.

MSCI AC Asia Pacific ex-Japan Index

PRULink Asia Great Fund

How the Fund has performed / 基金表现 / Prestasi Dana

Performance Graph / 表现图表 / Jaduan Prestasi Dana
PRULink Asia Great Fund vs MSCI AC Asia Pacific ex-Japan Index
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Total Price Movement Over the Following Periods / 各期限总价差 / Jumlah Pergerakan Harga Dalam Tempoh Tersebut

1 month 3 months 6 months 1 year 3 years 5 years Since Inception

Price Movement / 价差 / 
Pergerakan Harga

-1.48%

-4.11%

2.63%

-10.85%

-12.89%

2.04%

-7.15%

-8.30%

1.15%

11.67%

8.83%

2.84%

NA

NA

NA

NA

NA

NA

-33.78%

-28.66%

-5.12%

Benchmark / 基准指标 / 
Penanda Aras

Outperformance / 表现对比 / 
Perbezaan Prestasi

% NAV

Asset Allocation 
资产配置 / Peruntukan Aset

1 96.77JPMorgan Funds - Greater China 

Fund A (acc) - USD

2 3.23Cash, Deposits & Others

 Country Allocation
国家分析 / Peruntukan Negara

% NAV

1 62.42China / 中国 

2 25.16Taiwan / 台湾 

3 8.71Hong Kong / 香港 

4 0.48Others / 其他 

%

Top Holdings
最大持股 / Pegangan Teratas

1 9.19Taiwan Semiconductor

2 9.19Tencent

3 4.06AIA

4 3.97Meituan

5 3.00Netease

Objective / 目标 / Objektif Dana Where the Fund invests

基金投资所在
Komposisi Pelaburan Dana

Fund Details / 基金详情 / Maklumat Terperinci Dana

Source / 资料来源 / Sumber: J.P.Morgan Asset Management, 31 October 2023

For more information on benchmark kindly refer to / 有关基准的更多详情，请参考 / Untuk maklumat lanjut berkenaan penanda aras, 

sila layari www.msci.com
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Monthly Update / 每月简报 / Peningkatan Bulanan

Market Review / 市场回顾 / Tinjauan Bulanan

Equity markets in Greater China declined again in October, albeit to a marginally smaller extent than the wider region. The level of US interest rates and conflict in the Middle East 

overwhelmed a directive from Beijing that state funds purchase equity ETFs and certain stocks, in an attempt to stabilise the Mainland equity markets. Moreover, China's legislature 

approved a plan to issue Rmb1tn of extra sovereign debt, and to raise the fiscal deficit for 2023 to 3.8% of GDP. This topped the 3% that the government has generally considered 

as a limit, reducing the drag on growth from this area.

Given that 2023 was viewed as a year of fiscal austerity, this surprised the market. The authorities also rolled out a series of measures to refinance existing local government 

financing vehicle (“LGFV”) debt, calming domestic investor nerves. While these measures are yet to resolve fully the issues in this area, the likelihood of imminent defaults 

diminished, resulting in a decline in LGFV bond spreads and improved investor sentiment in the bond market. In Taiwan, the market ended the month down by 1% as sentiment was 

hit by an expanded US ban on AI chips announced in October. This rule essentially means that Chinese companies won't be able to source advanced AI computing chips unless 

they get licenses from the US government.

大中国地区股市再次于10月下修，即使幅度比更为广泛的区域市场稍低。美国利率的水平与中东的冲突，掩盖了中国政府用国营基金购入交易所股票基

金（ETF）与一些股项的举动，其目的在于稳定大陆股市。再说，中国的执法机关核准了一项发行1兆人民币额外主权债券的计划，2023年的财政赤字因之增加

到国内生产总值的3.8%，超越了政府一般所设定的3%顶限，这将能改善有关领域成长放缓的情况。

由于2023年是财政紧缩的一年，这令市场感到意外。政府亦推出了一系列的措施以为目前的地方政府融资平台（LGFV）进行再融资，安抚了境内的投资者。虽

然这些措施未能完全解决有关领域的问题，在近期违约的可能性却消失了，导致LGFV债券价差降低，改善了债券市场的投资者情绪。台湾市场在月杪收以1%的

跌幅，因为美国在10月收紧了人工智能晶片的限制。这项条规意味着中国公司不能购买先进的人工智能计算晶片，除外他们事先获得美国政府所颁发的执照。

Pasaran ekuiti di Greater China merosot sekali lagi pada Oktober, walaupun pada tahap yang lebih kecil berbanding rantau lebih luas. Tahap kadar faedah dan konflik US di Timur 

Tengah mengatasi penunjuk arah daripada Beijing bahawa dana negara membeli ETF ekuiti dan saham tertentu, dalam usaha untuk menstabilkan pasaran ekuiti Tanah Besar. 

Selain itu, badan perundangan China meluluskan rancangan untuk mengeluarkan RMB 1 trilion hutang tambahan kerajaan, supaya meningkatkan defisit fiskal 2023 kepada 3.8% 

daripada KDNK. Ia mengatasi 3% yang secara amnya kerajaan menganggap sebagai had, mengurangkan seretan pertumbuhan di kawasan ini.

Memandangkan tahun 2023 dilihat sebagai tahun penjimatan fiskal, ianya mengejutkan pasaran. Pihak berkuasa juga melancarkan beberapa langkah untuk membiayai semula 

hutang kenderaan pembiayaan kerajaan tempatan (“LGFV”) sedia ada, menyurutkan kebimbangan pelabur domestik. Walaupun langkah-langkah ini masih belum menyelesaikan 

kemelut bidang ini sepenuhnya, namun kemungkinan berlakunya kemungkiran akan berkurangan, lalu mengakibatkan penurunan spread bon LGFV manakala sentimen pelabur 

terhadap pasaran bon bertambah baik. Di Taiwan, pasaran mengakhiri bulan ini dengan penyusutan 1% lantaran terjejasnya sentimen berikutan larangan US yang diperluas ke atas 

cip AI yang diumumkan pada Oktober. Sekatan ini bermakna pada asasnya, syarikat China tidak akan dapat memperoleh cip pengkomputeran AI lanjutan melainkan mereka 

mendapat lesen daripada kerajaan US.

Market Outlook / 市场展望 / Gambaran Bulanan
In the Mainland, approximately two months have passed since the announcement of the most significant of the various incremental easing measures undertaken this year, namely 

lowering the downpayment requirements on mortgages. Although it is still too early to see definitively how this pans out, the initial evidence is that there are some signs of a 

stabilization in property sales. October PMI came in below expectations, but it is likely that was affected by long holidays in the month. As the year-on-year economic data starts to 

factor in last year's weak fourth quarter, like-for-like macro comparisons should become stronger into the end of this year.

To prepare for a potential policy-led recovery in China, we continue to add to areas which could see both cyclical growth and falling risk premia. We retain the overweight in 

technology (adding AI names on the dip as well as quality tech names with earnings upgrades ), renewable energy (mainly through solar and EV supply chain), and consumer 

(especially stocks skewed to travel demand). In Taiwan, we maintain a structural overweight to the technology sector due to its secular growth opportunities.

在大陆，政府发布今年所实行的最重要渐进式宽松措施（降低抵押贷款的首期付款条件）以来至今已有2个月。虽然其结果如何至今仍言之过早，初步情况却显示

产业销售有稳定的迹象。10月的采购经理人指数（PMI）低于预期，但有可能是受到当月的冗长假期所影响。由于年对年的经济数据开始反映出去年的疲弱第4季

表现，年杪的宏观同比应会较为稳健。

为从中国的政策推动复苏潜能中受惠，我们持续添加周期性成长与风险溢价走跌的领域。我们依旧增持科技（趁低添加人工智能投资，以及盈利增长的优质科技

股）、替代能源（主要是通过太阳能与电动汽车供应链），以及消费品（特别是与旅游需求有关的股项）。在台湾，我们保持了结构性增持科技领域的定位，主

要是看好其长期成长良机。

Di Tanah Besar, kira-kira dua bulan telah berlalu sejak pengumuman pelbagai langkah pelonggaran tambahan paling ketara yang dilaksanakan tahun ini, iaitu menurunkan 

keperluan bayaran pendahuluan ke atas gadai janji. Walaupun masih terlalu awal untuk melihat perkembangannya secara pasti, bukti awal ialah terdapat beberapa tanda 

penstabilan penjualan hartanah. PMI Oktober berada di bawah jangkaan, tetapi kemungkinan besar dipengaruhi oleh cuti panjang pada bulan tersebut. Memandangkan data 

ekonomi tahun ke tahun mula menjadi faktor dalam suku keempat tahun lepas yang lemah, perbandingan makro setara (like-for-like) akan menjadi lebih kukuh pada akhir tahun ini.

Untuk bersedia ke arah pemulihan yang mungkin diterajui dasar di China, kami terus menambah kawasan yang boleh mengalami pertumbuhan kitaran dan kejatuhan premium 

risiko. Kami mengekalkan pegangan berlebihan dalam teknologi (menambah saham AI susulan penurunan serta nama teknologi berkualiti dengan peningkatan pendapatan), tenaga 

boleh diperbaharui (terutamanya melalui rantaian bekalan solar dan EV), dan pengguna (terutamanya saham yang condong kepada permintaan perjalanan). Di Taiwan, kami 

mengekalkan struktur pegangan berlebihan kepada sektor teknologi kerana peluang pertumbuhan sekularnya.

The Fund returned -1.48% for the month, outperforming the benchmark return of -4.11% by 2.63%. Year-to-date, the fund returned -6.36%, outperforming the benchmark return of 

-6.68% by 0.32%.

Stock selection in information technology and healthcare dragged on performance. At the stock level, AI-related names Foxconn Industrial and Beijing Kingsoft were the biggest 

detractors. Broadly, AI names were hit by an expanded US ban on AI chip exports to China, while Foxconn fell on the news of an audit conducted by Chinese authorities on its 

factories in China. Solar names (JA Solar and Zhejiang Jingsheng) were under pressure due to market concerns around profitability and the demand outlook.

On the positive side, Netease was a top contributor on the back of its solid games pipeline. The overweight to Montage contributed as the stock rebounded on market expectations 

around its inventory digestion coming to an end. Airtac, a machinery equipment provider, added value on improved demand from the Chinese manufacturing sector. Additionally, 

Taiwanese semiconductor name Global Unichip held up well in the falling market .

The Fund continues to lean into higher growth companies with underappreciated fundamentals that we believe the market is beginning to favor. The technology sector continues to 

be an area of interest.

Fund Review & Strategy / 基金表现评论与投资策略 / Tinjauan dan Strategi Dana 
.
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本基金在检讨月份的回酬为-1.48%，超越-4.11%的基准回酬2.63%。年度至今，本基金的回酬为-6.36%，超越-6.68%的基准回酬0.32%。

资讯科技与医疗保健的股项遴选拉低了基金表现。股项方面，人工智能相关公司Foxconn Industrial与Beijing Kingsoft乃是基金表现的最大减损者。广泛而言，美

国政府紧缩出口到中国的人工智能晶片限制的举动，对工智能公司造成打击，Foxconn则因中国政府对其在中国的工厂进行审查的消息而往下调整。太阳能公

司（JA Solar与Zhejiang Jingsheng）受压，因为市场关注于盈利和需求方面的展望。

就好的一面来说，NetEase因其稳健的游戏管道而成了基金回酬的最大贡献者。Montage的增持也对回酬有利，主要是市场预测其库存即将耗尽而导致它回

弹。机器设备提供者Airtac也因中国制造领域的需求有所改善而为基金添值。此外，台湾半导体公司Global Unichip在走跌的市况中企稳。

本基金持续倾向于基本面被低估的高成长公司，我们相信它们开始受到市场的青睐。科技领域依旧值得关注。

Dana menyampaikan pulangan -1.48% pada bulan ini, mengatasi pulangan penanda aras -4.11% dengan perbezaan 2.63%. Sejak awal tahun sehingga bulan tinjauan, Dana 

mengembalikan -6.36%, mengatasi pulangan penanda aras -6.68% dengan perbezaan 0.32%.

Pemilihan saham dalam teknologi maklumat dan penjagaan kesihatan mengheret prestasi. Di peringkat saham, saham berkaitan AI, Foxconn Industrial dan Beijing Kingsoft adalah 

penjejas prestasi terbesar. Secara amnya, saham AI terjejas berikutan US memperluaskan larangan eksport cip AI ke China, manakala Foxconn jatuh susulan berita audit yang 

dijalankan oleh pihak berkuasa China ke atas kilangnya di China. Saham solar (JA Solar dan Zhejiang Jingsheng) tertekan disebabkan kebimbangan pasaran mengenai 

keuntungan dan prospek permintaan.

Meninjau sudut positif, Netease merupakan penyumbang utama disokong ketersediaan permainannya yang mantap. Pegangan berlebihan kepada Montage menyumbang apabila 

saham kembali melonjak susulan jangkaan pasaran sekitar penghadaman inventori yang akan berakhir. Airtac, penyedia peralatan jentera, menambah nilai atas permintaan yang 

lebih baik daripada sektor pembuatan China. Selain itu, saham semikonduktor Taiwan Global Unichip bertahan dengan baik meskipun pasaran mengalami kejatuhan.

Dana terus bersandar kepada syarikat pertumbuhan yang lebih tinggi dengan asas yang kurang dihargai, kami percaya pasaran mula menggemarinya. Sektor teknologi terus 

menjadi bidang yang diminati.

Source / 资料来源 / Sumber: Fund Commentary, October 2023, J.P.Morgan Asset Management
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Disclaimer

All data is as of last valuation date of the month.

PAMB: Investments are subject to investment risks including the possible loss of the principal amount invested. The value of the units may fall as well as rise. Past performances of the funds 

and that of the fund managers are not necessarily indicative of future performance. The price movements indicated are not reflective of the actual return on your investments (which are subject 

to your premium allocation rate and deduction charges). The actual return on your invested premiums may fluctuate based on the underlying performance of the investment-linked funds. 

Prudential Investment-linked products are not Shariah-compliant products. This leaflet is for illustrative purposes only. For further details on the terms and conditions, please refer to the policy 

document. For further details on how you can invest in these funds, please refer to the respective product brochures. In the event of any discrepancy between the information in this fact sheet 

and the policy document, the information in the policy document shall prevail. In case of discrepancy between the English, Bahasa Malaysia and Mandarin versions of this fact sheet, the English 

version shall prevail. The fund fact sheet of the Target Fund will be available at http ://www.jpmorganassetmanagement.lu/en

MSCI: The MSCI information may only be used for your internal use, may not be reproduced or redisseminated in any form and may not be used as a basis for or a component of any financial 

instruments or products or indices.  None of the MSCI information is intended to constitute investment advice or a recommendation to make (or refrain from making) any kind of investment 

decision and may not be relied on as such. Historical data and analysis should not be taken as an indication or guarantee of any future performance analysis, forecast or prediction. The MSCI 

information is provided on an “as is” basis and the user of this information assumes the entire risk of any use made of this information.  MSCI, each of its affiliates and each other person involved 

in or related to compiling, computing or creating any MSCI information (collectively, the “MSCI Parties”) expressly disclaims all warranties (including, without limitation, any warranties of 

originality, accuracy, completeness, timeliness, non-infringement, merchantability and fitness for a particular purpose) with respect to this information.  Without limiting any of the foregoing, in no 

event shall any MSCI Party have any liability for any direct, indirect, special, incidental, punitive, consequential (including, without limitation, lost profits) or any other damages. (www.msci.com)
 

PAMB: 任何投资皆涉及投资风险，包括本金的损失。单位的价值可能会扬升也会走低。基金和基金经理过往的表现不可视为未来表现的指标。上述所示的回酬并不反映您投资的真实回酬(后者

取决于您的保费分配率与费用)。您所投资的保费的真实回酬将根据有关投资联结基金的表现而定。保诚投资联结保险产品系列并非符合回教法典的产品。您保费投资的真实回酬可能会低于上

述回酬。本册子只供说明之用。欲进一步了解条规与细则，请参考保单文件。如何投资于这些基金的资料则载于产品册子。如果本说明书的资料与保单文件有所出入，将以保单文件者为准。若

说明书的英文、马来文和中文版有差异则以英文版为准。有关目标基金的基金说明书，请游览http://www.jpmorganassetmanagement.lu/en

MSCI: MSCI信息仅供您本身及组织内部之用，因此不能以任何形式将之复制或传播，而且也不可作为任何金融工具或产品或指数的基础或组件。MSCI信息不可作为投资的建议，或作出（或不

作）任何种类的投资决定的建议，并且也不可视为投资的依据。过往的数据和分析不可作为未来表现分析、预测或预报的指标或保证。MSCI信息乃是“按原样”提供，而使用者必须对使用信息

的一切后果负全责。编制、估算或创建一切MSCI信息的MSCI和其关联机构以及参与这些事项或与之有关的一切人士（统称为“MSCI各方”），特此表明不对有关信息作出任何保证（包括但不

限于对某特殊目的的原创性、准确性、完整性、适时性、不侵权性、商业性及适用性的担保）。除上述内容外，MSCI各方在任何情况下均不会对直接、间接、特殊、偶然、惩罚性、后续的损

失（包括但不限于利润的损失）或其他损失承担责任。（www.msci.com）

PAMB: Pelaburan adalah tertakluk kepada risiko-risiko pelaburan termasuk kemungkinan kehilangan jumlah wang pokok yang dilabur. Nilai unit mungkin naik ataupun jatuh. Prestasi masa dulu 

dana-dana atau pengurus-pengurus dana tidak semestinya mencerminkan prestasi masa depan. Pergerakan harga yang ditunjukkan tidak menggambarkan pulangan sebenar pelaburan anda 

(yang tertakluk kepada kadar peruntukan premium dan caj potongan). Pulangan sebenar ke atas premium yang anda labur mungkin berbeza, bergantung kepada prestasi dana-dana). Produk 

berkaitan pelaburan Prudential bukan merupakan produk yang mematuhi prinsip-prinsip Syariah. Risalah ini disediakan hanya untuk gambaran semata-mata. Sila rujuk kepada dokumen polisi 

untuk keterangan lanjut mengenai terma-terma dan syarat-syarat. Untuk keterangan lanjut mengenai bagaimana anda boleh melabur dalam dana-dana ini, sila rujuk kepada risalah-risalah 

produk yang berkenaan. Jika terdapat perbezaan di antara helaian fakta dan dokumen polisi, maklumat dalam dokumen polisi dianggap muktamad. Jika terdapat perbezaan di antara versi 

Bahasa Inggeris, Bahasa Malaysia dan Bahasa Cina bagi helaian fakta ini, versi Bahasa Inggeris dianggap muktamad. Lembaran Fakta Dana untuk Dana Sasaran akan tersedia di 

http://www.jpmorganassetmanagement.lu/en

MSCI: Maklumat MSCI hanya boleh digunakan untuk kegunaan dalaman organizasi anda, tidak boleh direproduksi atau disebarluaskan dalam sebarang bentuk dan tidak boleh digunakan 

sebagai asas untuk atau komponen bagi sebarang instrumen atau produk atau indeks kewangan. Tiada maklumat MSCI dimaksudkan untuk membentuk nasihat pelaburan atau cadangan untuk 

membuat (atau mengelakkan daripada membuat) apa-apa keputusan pelaburan dan tidak boleh disandarkan ke atasnya. Data dan analisa yang telah lalu tidak boleh di ambil sebagai petunjuk 

atau jaminan untuk sebarang analisa prestasi masa depan, ramalan atau telahan. Maklumat MSCI disediakan berdasarkan "sebagaimana adanya" dan pengguna maklumat tersebut mengambil 

alih keseluruhan risiko penggunaan maklumat yang berkenaan. MSCI, setiap ahli gabungannya dan setiap individu yang terlibat dalam atau berkaitan dengan menyusun, mengira atau membuat 

apa-apa maklumat MSCI (secara kolektif, "Pihak MSCI") dengan jelas menafikan semua waranti (termasuk, tidak terhad, sebarang waranti keaslian, ketepatan, kesempurnaan, ketepatan masa, 

tidak menyalahi, kebolehdagangan dan kesesuaian bagi tujuan tertentu) berkaitan dengan maklumat ini. Tanpa mengehadkan apa-apa yang disebutkan di atas, tiada satu keadaan pun Pihak 

MSCI patut menanggung sebarang liabiliti sama ada kerugian, langsung, tidak langsung, sampingan, hukuman, akibat (termasuk, dan tidak terhad ke atas kehilangan keuntungan) atau apa-apa 

ganti rugi lain. (www.msci.com)
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